
GEM - SUNSEEKER

Builder: Sunseeker 

Year Built: 2014 

Model: N/A 

Price: $1,239,000 USD Subject to change.
See full listing on our website

Location: Miami, United States 

Max Speed: 33 Knots (37.98 MPH) 

LOA: 71' 0" (21.92 m) 

Beam: 16' 0" (5.16 m) 

Max Draft: 18' 4" (5.58 m) 

Cruising Speed: 24 Knots (27.62 MPH) 

If you would like to buy a yacht GEM - SUNSEEKER or would like help answering any questions concerning purchasing, 
selling, or chartering a yacht, please call +1(954)274-4435 or click here on https://shestakovyachtsales.com
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OVERVIEW
Motivated seller — all reasonable offers will be considered.

Meticulously maintained by a full�time yacht manager, this 68' Sunseeker
Sport Yacht presents in superb condition with every service current and no
deferred maintenance. A genuine luxury Motor Yacht, Sport Yacht and Express
Cruiser, it marries refined style and confident performance while offering
turnkey reliability. Recent exterior and interior renewals include fresh bottom
paint on November 15th 2025 and new upholstery, new teak, and a new Bimini
top completed November 17th 2025. Entertainment onboard is exceptional: an
audiophile-grade $15,000 sound suite powers 14 speakers through 2
amplifiers, backed by a dedicated battery bank and controlled by a Fusion unit,
while the salon has been updated with a crisp 55-inch TV and Starlink
connectivity for flawless streaming. Brilliant underwater lights enhance
evening passages, creating an elegant nocturnal ambiance. Private viewings
and inquiries are welcome.
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SPECIFICATIONS

Basic Information

Category:
Motor yachts

Model Year:
2014

Year Built:
2014

Country:
United States

Dimensions

LOA:
71' 0" (21.92 m)

Beam:
16' 0" (5.16 m)

Max Draft:
18' 4" (5.58 m)

Speed, Capacities and Weight

Cruise Speed:
24 Knots (27.62 MPH)

Max Speed:
33 Knots (37.98 MPH)

Water Capacity:
211 Gallons

Fuel Capacity:
925 Gallons
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Hull and Deck Information

Hull Material:
Fiberglass and Plastic Yachts

Deck Material:
Fiberglass

Hull Configuration:
N/A

Hull Designer:
N/A

Interior Designer:
N/A

Engine Information

Engines:
2

Manufacturer:
MTU

Engine Type:
Inboard

Fuel Type:
Diesel
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GALLERY
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DETAILED DESCRIPTION

Other details

Crafted with purpose, the construction marries strength with refinement: a
hand-laid GRP hull finished in a flawless gel coat with crisp stripes and
protected by a vinylester skin coat reinforced with a powderbound mat, while
beneath a stitched multi-axial reinforced single-skin bottom delivers rigidity
and poise. Balsa-cored hull topsides and a PVC foam-cored deck and
superstructure keep weight optimised without compromising integrity, and the
hull is comprehensively stiffened by longitudinal stringers supported by
transverse bulkheads and floors to yield a solid, confidence-inspiring ride. On
deck every touchpoint is engineered in marine-grade stainless steel, from
fittings and eight stainless steel deck cleats to the pulpit and cockpit rails, and
a stainless steel fendering with rubber insert protects the sheer alongside a
curved safety glass windscreen that preserves clear sightlines. At the bow a
stainless steel roller with anchor stop leads to a stainless steel bow plate
working with a Delta anchor and 60 m galvanised chain, operated by an
electric winch and capstan with both deck and interior helm controls for
effortless handling; practicality extends to a chain locker with dedicated fender
storage and a fender tie bar beneath the anchor locker lid, fore-deck
coach-roof storage lockers, port and starboard fuel fillers and a fresh water
filler. IMCO navigation lights and two pantograph windscreen wipers with
washers ensure visibility, while a tender garage and an ensign staff with socket
complete the ensemble. The aft cockpit is a self-draining haven finished with
teak-laid decking, secured by a stern safety door and brought to life by cockpit
speakers with a CD remote; upholstered seating wraps around a cockpit table
opposite a large stern sunbather, with lockers neatly concealed beneath the
seating, and after dusk overhead 24v cockpit lights pair with low-level 24v
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courtesy lights to set the mood. Access is thoughtful and direct via an engine
room hatch and stairs to the sport bridge, with a boat hook close at hand.
Inside, the deck saloon is arranged for sociable living, featuring a separate
dining area with a table and generous stowage beneath the seats, and
entertainment is cinematic with a 55” television on a fall-and-rise system and a
Blu-ray/DVD/CD cinema sound system joined by an AirPort Express for
seamless connectivity; a drinks cupboard, overhead halogen lighting, LED 24v
lighting and a stainless steel sliding door to the cockpit set an elegant tone,
supported by a main control panel for AC and DC systems, generator controls,
full air conditioning, three double AC sockets and warm wood flooring, while a
curated choice of interior finishes, veneers and scatter cushions refines the
atmosphere. The master aft stateroom offers a restorative retreat with a
double berth, abundant cupboard and drawer stowage, bedside drawers and a
walk-in wardrobe, illuminated by two 24v reading lights and overhead LED 24v
lights and framed by two large windows with opening portholes, mosquito
screens and blinds; practicalities include two double AC sockets, a door to the
shower room, fitted carpet, a settee, comprehensive air conditioning, a 32”
television and a Blu-ray/DVD/CD player with speakers. Forward, the stateroom
mirrors this calm with a double berth and storage beneath, a drawer in the
base end and two 24v reading lights, while outboard shelving and cupboards,
overhead bedside cupboards and hanging wardrobes with a mirrored panel
deliver abundant stowage beneath overhead LED 24v lights; natural light and
ventilation flow through two opening portholes with mosquito screens and
portlight blinds, a deck hatch with blind and mosquito screen and a skylight,
and the specification includes two double AC sockets, a door to the shower
room, fitted carpet, air conditioning, a 32” television and a Blu-ray/DVD/CD
player with speakers. The forward en suite shower room is crisply appointed
with a washbasin, quality taps and accessories and hot and cold water supply,
a separate shower compartment and an electric toilet for comfort, supported
by an extractor fan, a mirrored vanity unit and a shelved cupboard, with
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thoughtful details including a toothbrush and glass holder, soap dispenser,
towel ring with towels, overhead lights and an opening porthole with mosquito
screen and blind alongside a razor socket rated 240/110v. For guests, the
starboard cabin features two single berths with under-berth storage, two 24v
reading lights, a hanging wardrobe and overhead LED 24v lighting; an opening
porthole with mosquito screen and blinds, a double AC socket, fitted carpet, air
conditioning, a 22” television and a Blu-ray/DVD/CD player with speakers
complete the suite. The galley is designed for gourmet ease, with a sink and
drainer, a three-ring ceramic touch-control hob with extractor fan, an electric
refrigerator and electric freezer and a microwave convection oven, supported
by hot and cold water, a rubbish bin and well-planned cupboard and drawer
storage, while an eight-place crockery set, an eight-place cutlery set and two
double AC sockets cover entertaining and safety is served by a hand-held fire
extinguisher and a first aid kit all set over durable wood flooring. At the interior
helm console twin helm seats front a navigational command centre with a
chart area, hydraulic power steering and a leather-rimmed steering wheel,
with comprehensive readouts from analogue engine instrumentation and a
chart plotter with GPS to a radar open scanner, autopilot and speed and depth
instrumentation; communications and control are assured with a VHF radio
with DSC, a rudder indicator, water and fuel tank gauges, trim tab controls and
single-lever electronic engine controls, while a magnetic compass, a
waterproof 12v plug and socket, a horn, windscreen wipers and washers, glass
holders and a hand-held fire extinguisher round out the helm. Electrical
systems are engineered for quiet capability, led by a 19 kW 50 Hz generator
with underwater silent exhaust and a sound shield, and shore services include
an AC dockside connection and a galvanic isolator; onboard power
management features 24v and 12v DC systems with full circuit breaker
protection, eight engine batteries on the 24v circuit, four domestic batteries on
the 24v circuit and two generator batteries on the 12v circuit, all supported by
an alternator split charging system and remote battery switches controlled
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from a cockpit locker, plus dedicated chargers for both 24v and 12v circuits, a
water heater, AC electrical sockets throughout and a 24v hand light with cable
to deliver robust autonomy. The engine compartment is comprehensively
specified with full soundproofing, fuel filters and water separators serving both
engines and generators, automatic bilge and flood pumps with high-level
alarms and generator exhaust silencers with water separators; engine
exhausts feature dry risers with water injection and strainers protect all raw
water inlets. Control systems include power steering with hydraulic control and
hydraulic control units for the garage door, trim tabs and the lifting platform,
while safety systems are equally thorough with air intakes fitted with
automatically operated emergency shutdown flaps, AC air extraction fans
fitted with butterfly shutdown dampers, an exhaust gas temperature sensor,
fluorescent AC lighting and an engine room fire extinguishing system using
FM200, and convenience and readiness are ensured by one AC 220v socket,
one 24v socket, a portable CO2 fire extinguisher and an inspection lamp.

===

Другие детали

Созданная с четкой целью, конструкция сочетает в себе прочность и
изящество: корпус из ручной выкладки GRP с безупречным гелькоутом и
чёткими полосами защищён винилэстерным наружным слоем,
усиленным powderbound mat, а под ним простроченное многослойное
мультиаксиальное усиление однослойного днища обеспечивает
жесткость и устойчивость. Палубные борта с бальзовым наполнителем и
палуба и надстройка с сердцевиной из ПВХ-пены оптимизируют вес без
ущерба целостности, а корпус дополнительно жестко укреплён
продольными стрингерами, опирающимися на поперечные переборки и
полы, что обеспечивает уверенную, надёжную ходкость. На палубе
каждая деталь выполнена из морской нержавеющей стали: от фурнитуры
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и восьми нержавеющих палубных кнехтов до бушприта и поручней
кокпита, а нержавеющая стальная отбойка с резиновой вставкой
защищает борт, в то время как изогнутый ветровой щиток из безопасного
стекла сохраняет четкую видимость. На носу установлен нержавеющий
ролик с остановкой якоря и нержавеющая носовая плита, работающие
вместе с якорем Delta и оцинкованной цепью длиной 60 m, приводимые в
действие электрической лебедкой и капстаном с дублирующимися
пультами на палубе и в интерьере для лёгкого управления; практичность
дополнена цепным рундуком с выделенным местом для отбойников и
перемычкой для швартовки под крышкой якорного рундука, носовыми
секциями для хранения в области коучруфа, наливными горловинами для
топлива по правому и левому бортам и наливной горловиной пресной
воды. Навигационные огни IMCO и два трапециевидных дворника с
омывателями обеспечивают видимость, а гараж для тендера и шток для
флага с гнездом завершают композицию. Кокпит на корме представляет
собой самоотводящуюся зону с тиковым настилом, защищённую
кормовой защитной дверью и оживлённую акустикой с CD-пультом;
мягкая обивка охватывает пространство вокруг кокпитного стола
напротив большой кормовой зоны для загара, а ящики аккуратно скрыты
под сиденьями, причём после захода солнца потолочные 24v
светильники сочетаетcя с низкоуровневыми 24v фонарями для создания
атмосферы. Доступ продуман и непосредственен через люк в машинное
отделение и лестницу на спортивный мостик, а под рукой всегда имеется
лодочный крюк. Внутри палубный салон организован для общения, с
отдельной обеденной зоной, столом и вместительной нишей для
хранения под сиденьями, а развлечение достигает
кинематографического уровня благодаря 55” телевизору на
подъёмно-опускном механизме и киноаудиосистеме Blu-ray/DVD/CD в
сочетании с AirPort Express для плавного подключения; барный шкаф,
потолочное галогенное освещение, LED 24v подсветка и раздвижная
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нержавеющая дверь в кокпит задают элегантный тон, поддерживаемый
основным панелем управления системами переменного и постоянного
тока, пультом управления генератором, полной системой
кондиционирования, тремя двойными розетками переменного тока и
тёплым деревянным полом, а тщательно подобранные отделочные
материалы, шпонирование и декоративные подушки завершают
атмосферу. Главная кормовая каюта предлагает восстановительное
убежище с двуспальной койкой, обширными шкафами и выдвижными
ящиками, прикроватными ящиками и гардеробной, освещаемыми двумя
24v светильниками для чтения и потолочными LED 24v светильниками, и
обрамлена двумя большими окнами с открывающимися
иллюминаторами, москитными сетками и жалюзи; практичные решения
включают две двойные розетки переменного тока, дверь в душевую
комнату, ковровое покрытие, диван, полноценную систему
кондиционирования, 32” телевизор и Blu-ray/DVD/CD проигрыватель со
встроенными динамиками. Носовая каюта повторяет эту спокойную
атмосферу с двуспальной койкой и местом для хранения под ней, ящиком
в торце основания и двумя 24v светильниками для чтения; полки и
шкафчики по борту, потолочные прикроватные шкафчики и
вешалки-гардеробы с зеркальной панелью предлагают обилие мест для
хранения под потолочными LED 24v светильниками, а естественное
освещение и вентиляция обеспечиваются двумя открывающимися
иллюминаторами с москитными сетками и шторками для портлайтов,
люком в палубе с шторкой и москитной сеткой и световым фонарём, при
этом спецификация включает две двойные розетки переменного тока,
дверь в душевую комнату, ковровое покрытие, кондиционирование
воздуха, 32” телевизор и Blu-ray/DVD/CD проигрыватель со звуковой
системой. Носовая санузел-люкс аккуратно укомплектован раковиной,
качественными смесителями и аксессуарами и подачей горячей и
холодной воды, отдельной душевой кабиной и электрическим туалетом
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для комфорта, дополненными вытяжным вентилятором, зеркальным
туалетным столиком и полками в шкафчике; продуманные детали
включают держатель для зубных щёток и стакана, дозатор для мыла,
кольцо для полотенца с полотенцами, потолочные светильники и
открывающийся иллюминатор с москитной сеткой и шторкой, а также
розетку для бритвы с номиналом 240/110v. Для гостей правобортная
каюта оснащена двумя одноместными койками с местом для хранения
под ними, двумя 24v светильниками для чтения, вешалкой-гардеробом и
потолочным LED 24v освещением; открывающийся иллюминатор с
москитной сеткой и шторками, двойная розетка переменного тока,
ковровое покрытие, кондиционирование, 22” телевизор и Blu-ray/DVD/CD
проигрыватель со встроенными динамиками дополняют комплект. Кухня
продумана для гурманов: мойка со сливом, керамическая варочная
панель с тремя зонами управления сенсорного типа и вытяжным
вентилятором, электрический холодильник и электрическая морозильная
камера, микроволновая конвекционная печь, горячая и холодная вода,
мусорное ведро и рационально спланированные шкафы и ящики для
хранения; сервировку обеспечивают сервиз на восемь персон, набор
столовых приборов на восемь персон и две двойные розетки
переменного тока, а безопасность поддерживается ручным
огнетушителем и аптечкой, всё это на надёжном деревянном полу. На
внутреннем рулевом посту два штурвалных кресла перед командным
центром навигации с чартерной зоной, гидравлическим рулевым
приводом и кожаным ободом руля, перечень приборов включает
аналоговую двигательную панель, картплоттер с GPS, радар с открытым
сканером, автопилот и приборы скорости и глубины; связь и управление
обеспечены VHF радиостанцией с DSC, индикатором руля, датчиками
уровня воды и топлива, органами управления трим-табами и
одноручковыми электронными органами управления двигателями, а
магнитный компас, водозащищенная 12v розетка и гнездо, сирена,
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дворники ветрового стекла с омывателями, подстаканники для стаканов и
ручной огнетушитель завершают пост. Электрические системы
спроектированы для тихой и надёжной работы, во главе с генератором 19
kW 50 Hz с водонаглушённым тихим выхлопом и защитным корпусом, а
береговое обслуживание включает подключение к сети переменного тока
и гальванический изолятор; бортовое управление питанием
представлено 24v и 12v постоянными схемами с полной защитой
автоматическими выключателями, восемью аккумуляторами двигателя
на 24v цепи, четырьмя бытовыми аккумуляторами на 24v цепи и двумя
аккумуляторами генератора на 12v цепи, всё это поддерживается
системой раздельной зарядки от альтернатора и дистанционными
выключателями аккумуляторов, управляемыми из кокпитного рундука,
плюс выделенные зарядные устройства для 24v и 12v цепей,
водонагреватель, розетки переменного тока по всему судну и 24v ручная
лампа с кабелем для надёжной автономности. Машинное отделение
полностью укомплектовано: полная звукоизоляция, топливные фильтры
и водоотделители для двигателей и генераторов, автоматические насосы
трюмные и противоаварийные с сигнализацией высокого уровня воды и
глушители выхлопа генератора с водоотделителями; выхлопные трубы
двигателей выполнены как сухие стояки с водяной инжекцией, а на
всасывающих патрубках установлены фильтры-нaгнетатели. Системы
управления включают рулевое управление с гидравлическим приводом и
гидравлические блоки управления для гаражной двери, трим-табов и
подъёмной платформы, а системы безопасности столь же всесторонни:
воздушные патрубки оснащены автоматически срабатывающими
заслонками аварийного отключения, вытяжные вентиляторы
переменного тока снабжены бабочковыми затворами отключения,
установлен датчик температуры отработавших газов, предусмотрено
флуоресцентное освещение переменного тока и система пожаротушения
машинного отделения на базе FM200; удобство и готовность обеспечены
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одной розеткой AC 220v, одной розеткой 24v, переносным огнетушителем
CO2 и инспекционной лампой.
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CONTACTS
Shestakov Yacht Sales is a brokerage company specializing in the sale and service of yachts worldwide. The 

company offers services for buying and selling both new and used motor yachts, sailing vessels, and luxury 

superyachts. They also provide yacht registration, insurance, technical maintenance, crew selection, and 

charter organization services across the U.S., Canada, Latin America, the Caribbean, and the Bahamas.

The founder and lead broker of the company is Andrey Shestakov, a licensed and certified expert with 

extensive experience in marine engineering and shipbuilding.

The company has an extensive network of partnerships with major yacht manufacturers worldwide and 

provides services in multiple languages, including Russian, Ukrainian, Spanish, and English. The office is in 

Dania Beach, Florida, USA.

For more information and to view available yachts, you can visit the company’s official website: https://

shestakovyachtsales.com

Contact details

Phone: +1(954)274-4435 Email: andrey@shestakovyachtsales.com

Address

1380 Weeping Willow Way, Hollywood, 
Florida 33019
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